東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 083/22-23 教師專業發展同意書

敬啟者:

本校教師參加香港教育大學 - 課程與教學學系舉辦的「有效的觀課與評課 - 以學校為本位」專業進修課程,教師需在校內進行課堂教學實踐,以提升教師專業發展及學生學習效能,為使有關的教學實踐能順利進行,現誠意邀請 貴子弟參與。

教學實踐由 5 月 8 日至 5 月 27 日進行,涉及課堂測驗、拍攝和訪談錄影和錄音,教學內容配合校本課程內容,故教學進度不會受影響,學生的課業及學習表現,均不會影響校內成績。

教學實踐有助提升教師專業發展及學生學習效能,故本人支持本校教師進行課堂實踐。煩請 台端垂注,並於5月8日(星期一)將已簽署之回條交予班主任。如有任何疑問,請致電 2443 9833 與梁玉蘭副校長聯絡。

此致

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二三年五月五日

東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 083/22-23

教師專業發展同意書

敬覆者	皆:本.	人為中	·	班學生	生				之家	長	, 已	仔細	閱	讀后]意	書	,並	同	意彬	子	弟	參與	相	關
教學實	實踐。.	本人明	月白從:	課堂》	則驗成	泛績 ·	\$ 錄景	多和金	錄音	所獲	美得	的資	料	對列	絕	對亻	呆密	• , ;	只會	向	香;	港教	育	大
學課程	呈與教	學學系	系報告	0																				

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

豕長僉者	•	
家長姓名	:	

日期:二零二三年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Administration Circular 083/22-23

<u>Certificate in Professional Development Programme on Effective Lesson Observation and Evaluation - A</u> <u>Whole School Approach</u>

Video shooting and interview consent form

5th May 2023

Dear Parents

Our teachers participate in "Professional Development Programme on Effective Lesson Observation and Evaluation - A Whole School Approach" conducted by Department of Curriculum and Instruction, the Education University of Hong Kong. They have to conduct teaching practice. It involves test, video shooting of lesson and interview with students for further analysis.

The data collected will be used for research and education purpose, and all information related to your child will remain confidential and will only disclose to Department of Curriculum and Instruction, the Education University of Hong Kong.

I have read and understand the above information.

Please return the signed reply slip to the class teacher on 8th May 2023 (Monday). Please feel free to contact the Vice Principal, Miss Leung Yuk Lan on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha

Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.